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SU KANUNU 
ÇIKARILMALI

TÜRKİYE Tabiatını Koru-ma Derneği (TTKD) Bilim Danışmanı Dr. Erol Kesici, Türkiye'de suyun kalite ve miktarında çok ciddi sorunlar yaşandığına dik-kati çekti. Kesici,  “Yıllardır bekletilen Su Kanunu çıka-rılmalı ve acilen uygulan-malı. Su kaynakları koruma altına alınmalıdır.” dedi.

Popülist politikaların sorunu iyice 
büyüttüğüne dikkat çeken 
Kesici, “Birçok kurum ve 
kuruluşun tarımsal su-

lamadaki yanlış uygulamaları, 
kaynak israfının yanı sıra 
suyun koruma ve kullanı-
mında çok ciddi sorunlar ya-
şanmasına neden olmuştur. 
Neredeyse 40 yıldır hazır ve 
gündemde olan Su Kanunu 
çıkarılmalı ve uygulanmalıdır. 
“ diye konuştu. n 4’TE

                    

                    

DOĞA MUSLUKLARI KAPATABİLİR 

TTKD Bilim Danışmanı Dr. Erol Kesici, 
22 Mart Dünya Su Günü’nde, su kıtlı-
ğı ve bu kıtlığa bağlı salgın tehlikesine 
dikkat çekti. Kesici, suyun değerinin hala 

anlaşılamadığını belirterek, insanlığın savurganlık 
yaptığını, muslukları kapatmayı unuttuğunu, önü-
müzdeki yıllarda doğa tarafından temelli kapatıl-
ması sorunuyla karşı karşıya kalınacağını söyledi.

KAYNAK İSRAFI ÖNEMLİ SORUN 

Beka 
sorunu

n Su güvenliğinin birçok ülkede 
beka sorunu haline geldiğine dikkat 
çeken Kesici,  “Su krizi tüm dünya-
da sağlık, gıda, biyolojik ve yaşam 
güvenliğini tehdit etmektedir” dedi. 

n DÖŞEMEALTI’NI meclis üyeleri, 
muhtarlar ve halkla birlikte karar alarak 
yöneteceklerini belirten Menderes Dal, 
“Sadece ilçemizde değil, Türkiye’ye ör-
nek olacak bir yönetim anlayışını hayata 
geçireceğiz. 32 mahallemize eşit ve nite-
likli hizmet götüreceğiz.” dedi. n 2’TE 

MENDERES DAL 
HIZ KESMİYOR 

                    TÜRKİYE’YE ÖRNEK OLACAĞIZ

PAMFILYA’YI Psidya’ya  
bağlayan 4 metre 
genişliğindeki bir yol, 
derbent döşeme taşlarla 

kaplıydı.  Döşeme Derbenti’nin 
bulunduğu ova Döşemealtı 
olarak anıldı. Döşemealtı ismini 
böyle aldı. n HABERI 2’DE 

TAŞTAN GELEN 
İSİM HİKAYESİ

n 15 YILLIK görev yap-
tıktan sonra yeniden aday 
olmayan Manavgat Bele-
diye Başkanı Şükrü Sözen, 
vatandaşlardan helallik 
isterken duygusal anlar 
yaşanıyor. n 8’DE 

Veda turları 
M

enderes D
al

n KEMER’IN en gözde 
yerindeki kamu arazisi 4 ay 
önce sessiz sedasız bir şirkete 
devrediliyor ve daha şimdiden 
üzerinde hiç bir şey yapma-
dan 300 milyonluk rant elde 
ediliyor. İddiaların odağındaki 
Kültür ve Turizm Bakanı Meh-
met Nuri Ersoy ise sessizliğini 
koruyor. n 4’TE 

BAKANDAN 
SES ÇIKMADI
Antalya-Kemer’deki Çalıştepe’de yaşanan ağaç 
kıyımıyla ilgili siyasi partilerden ve belediye 
başkanından açıklamalar arka arkaya geldi.
                    300 MİLYONLUK RANT 

n ANTALYA Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, Aksulu vatan-
daşlarla iftarda bir araya geldi. Böcek, 
yeni dönemde Aksu spor kompleksi, çok 
amaçlı salon, cadde düzenlemeleri gibi 
çok önemli projeleri hayata geçirecekleri-
ni söyledi. n HABERI 6’DA

AKSU’YA ÖZEL 
PROJELER VAR 

 n AK PARTI Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Hakan Tütün-
cü, özel halk otobüslerine kilometre 
uygulamasıyla ödenen 40 liralık 
desteği seçilmesi halinde 60 liraya 
çıkarılacağının sözünü verdi. n 5’TE 

OTOBÜSÇÜYE 
60 LİRA SÖZÜ

n Belediyecilik konusundaki 
bakış açılarına anlatan Kültür 
ve Turizm Bakanı Mehmet 
Nuri Ersoy, “ Geniş ufuklu, 

katma değer üretmeye 
odaklı, kazanımları çeşitlen-
dirici bir yönetim anlayışına 
sahibiz” dedi. n 5’TE 

Belediyecilikte ufkumuz geniş 
n MURATPAŞA Belediyesi, ‘Yaşlı 
Haftası’nda Bayındır Park’ta yer alan 
Soğuksu Yaşlı Evi’nde koro grubu ve 
modern dans topluluğunu bir araya 
getirdi. n HABERI 8’DE 

Renkli etkinlik 

n DOWN Send-
romlular ve 

Engelliler Derneği 
bünyesinde kuru-
lan ve Türkiye’nin 
özel bireylerden 

oluşan ilk mehter 
takımı, iftar yeme-
ği sonrası sahne 

aldı. n 5’TE 

Mehterli 
iftar 
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KIRKGÖZ YENİKÖY OLDU
Döşemealtı’nın merkezinde adını Düden 
Şelalesi’ni besleyen Kırkgöz gölünden 
alan Kırkgöz köyü vardı. 1934 yılında 
Korkuteli Kızılcadağ mevkiinden gelen 
ailelerin yerleşmesiyle kurulan Kırkgöz, 
sonradan Yeniköy adını aldı.  Yeniköy’e 
dönemin Antalya Valisi Haşim İşcan 
tarafından 60 iskân evi yaptırılarak bu 
evlere Kıbrıs’tan gelen 60 aile daha 
yerleştirildi. Bölgede göçebe olarak 
yaşayan Yörüklerin de yerleşik düzene 
geçmesiyle büyük bir köy haline geldi. 
Antalya’ya 20 km uzaklıktaAntalya 
–Burdur karayolu üzerinde bulunan 
Yeniköy kurulmazdan önce Osmanlı 
zamanında bölgede yaşayan Karabayırlı, 
Nebilerli, Karamanlı, Yeni Osmanlı yö-
rükleri küçük köyler ve obalar oluştur-
dular. Bu köyler ve obalara Döşemealtı 
köyleri denilmekteydi. Peki Döşemealtı 
adını nereden aldı?

İSİM BABASI DÖŞEME TAŞLAR
Pamfilya’yı Psidya’ya  bağlayan derbent 
döşeme taşlarla kaplı 4 metre genişli-
ğindeki bir yolla geçiliyordu. Bizans, 
Selçuklu, Osmanlı dönemlerinde işlevini 
sürdüren derbent, yakın zamana kadar 
Yörük göçlerinin de geçiş yeriydi. 2000 
yıl boyunca işlevini sürdüren bu derbent-
te, bölgede kontrolü sağlamak amacıyla 
çeşitli dönemlerde askeri karakol olarak 
kullanılan yapı kalıntıları hâlâ görülebi-
lir.  Yolun döşeme taşlarla kaplı olma- sından dolayı derbent Döşeme Derbenti 

adını aldı. Önce Döşeme Derbenti’nin 
aşağısında bulunan düzlük, sonraları 
Yeniköy ve daha birçok köyün içinde 
bulunduğu ovanın bütünü Döşemealtı 
olarak anılmaya başlandı. 

ÖNCE BELEDİYELER BİRLEŞTİ
Yeniköy 1970’li yıllarda nahiye idi; 
Kepez üstünde bulunan Duacı, Kirişçiler, 
Kevşirler, Başköy, Odabaşı, Selimiye, 
Dereli, Çıplaklı, Kızıllı, Ekşili, Kara-
veliler, Killik, Camili, Ahırtaş, Bıyıklı, 

Kömürcüler, Yağca, Çığlık, Nebiler, Yu-
karı Karaman (Düzlerçamı), Yeşilbayır, 
Dağbeli, Bademağacı köyleri Yeniköy’e 
bağlıydı. 1973 yılında Dağbeli ve Bade-
mağacı’nda belde belediyeleri kuruldu. 
Yeniköy 1977 yılında belediye oldu. 
Yerleşim alanının adı Yeniköy olmasına 
rağmen belediyenin adı “Döşemealtı 
Belediyesi” olarak tescil edildi. Döşeme-
altı köylerinden Yeşilbayır 1994 yılında 
belediye oldu. 1999 yılında Yukarıka-
raman ve Nebiler köyleri Düzlerçamı Be-
lediyesi çatısı altında birleşirken, Çığlık 
Döşemealtı köylerinden Çığlık da kendi 
belediyesini kurdu. 2005 yılında Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin sınırları ge-
nişletildi, Döşemealtı, Yeşilbayır, Düzler-
çamı ve Çığlık Belediyeleri Büyükşehir 
sınırlarına alt kademe belde belediyesi 
olarak dahil edildi. Aynı tarihte köy tüzel 
kişiliği sona eren Çıplaklı da mahalle 
olarak Döşemealtı Belediyesi’ne katıldı. 

İLÇE DE ADINI TAŞLARDAN ALDI
5747 Sayılı Büyükşehir Belediyesi 

Sınırları İçerisinde İlçe Kurulması ve 
Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılması 
Hakkında Kanun’un 06.03.2008 tari-
hinde yürürlüğe girmesinin ardından 
Düzlerçamı, Yeşilbayır ve Çığlık ilk 
kademe belediyeleri, tüzel kişilikleri 
kaldırılarak mahalleleri ile birlikte Dö-
şemealtı ilk kademe belediyesine dahil 
edildi. Döşemealtı bölgesindeki Dağbeli, 
Bademağacı, Ekşili, Karaveliler,  Ahır-
taş, Akkoç, Aşağıoba, Bıyıklı, Camili, 
Dereli, Ilıca, Karataş, Kevşirler, Killik, 

Kovanlık, Kömürcüler, Selimiye, Yağca, 
Altınkale, Yeşilbayır, Ayanlar, Aydınlar, 
Orta Mahalle, Çığlık, Düzlerçamı, Kara-
man, Nebiler, Yalınlı, Çıplaklı, Tomalar, 
Bahçeyaka, Yeniköy, mahalle statüsün-
de Döşemealtı adı altında birleştirildi, 
Döşemealtı ilçesi kuruldu.  Döşeme Der-
benti’ndeki taş döşeli yol, Döşemealtı 
ovasına olduğu gibi, Döşemealtı ilçesine 
de adını vermiş oldu. 

TARIMDAN SANAYİYE
İlçe uzun yıllar tarıma dayalı bir ekono-
miye sahip oldu; başta pamuk, zeytin, 
buğday, arpa, mısır, yulaf, susam, soğan, 
narenciye ile her türlü sebze ve meyve 
üreticiliği geçim kaynağı oldu. Ayrıca 
küçükbaş ve büyükbaş hayvancılığı ile 
Döşemea’na özgü halı dokumacılığı baş-
ka bir geçim kaynağını oluşturdu. muş-
tur. Bölgenin imara açılmış olması tarım 
arazilerinin azalmasına sebep olurken, 
Organize Sanayi Bölgesi’nin kurulması 
istihdamı bu yöne kaydırdı. Döşemealtı 
Karain Mağarası, tarihi hanları, Ariassos 
antik kenti ve yöreye özgü halıları ile, 
kültür turizminin de önemli merkezlerin-
den biri oldu.  

ARİASSOS ANTİK KENTİ
Antalya kıyısını kuzeydeki Anadolu 
Platosu’na bağlayan  Çubuk Beli’nin ba-
tısında; Döşemealtı ilçesi Akkoç Mahal-
lesi’ne 1 kilometre mesafede, Ariassos 
Antik Kenti’nin kalıntıları bulunmakta.  
Kentin Antalya’ya uzaklığı 45 kilometre. 
Diğer Pisidya kentleri ile birlik içinde 
olan Ariassos, konumu itibarıyla Antalya 
Ovası’nı Anadolu Platosu’na bağlayan 
yol üzerinde bulunması nedeniyle geçiş 
ücreti ve haraç ile yaşamıştır. Kentte, 
Antik Dönem’de, bağcılık, şarapçılık ve 
zeytinyağı üretiminin yapıldığı anlaşıl-
makta. Kentin Geç Roma Dönemi’nde 
yaşadığı deprem neticesi yıkıldığı ve bu 
nedenle terk edildiği sanılmakta.   
n MUSTAFA KOÇ

DÖŞEMEALTI ADI
NEREDEN GELDİ?
Döşemealtı yerleşim yeri olarak Antalya’nın cazibe merkezi haline geldi. Organize Saynayı Bölgesi bacasız sanayisiyle dünyaya 
örnek teşkil ediyor. UNESCO Dünya Mirası Geçici Listesi’nde yer alan Karain Mağarası, tarihi hanları, antik kentleri ve yöreye özgü 
halılarıyla kültür turizminin de en önemli noktalarından biri olan Döşemealtı adını nereden aldı? Sorunun cevabı haberin içinde….

Ariassos

Döşeme Boğazı  

Evdir Han 

Karain Mağarası

Kırkgöz Han

CHP Döşemealtı Belediye Başkan 
Adayı Menderes Dal gazetemize açık-
lamalarda bulundu. Döşemealtı’nı meclis 
üyeleri, muhtarlar ve halkla birlikte karar 
alarak yöneteceklerini belirten Menderes 
Dal, “Sadece ilçemizde değil, Türkiye’ye 
örnek olacak bir yönetim anlayışını ha-
yata geçireceğiz. 32 mahallemize eşit ve 
nitelikli hizmet götüreceğiz.” 
dedi.

BİRLİKTE KARAR ALIP 
BİRLİKTE YÖNETECEĞİZ
Gazetemize adaylığıyla ilgili 
görüş ve hedeflerini anlatan 
CHP Döşemealtı Belediye 
Başkan Adayı Menderes 
Dal,“Döşemealtı halkı bizi 

dürüst kişiliğimiz ve ilkeli duruşumuzla 
tanıyor. Belediyeyi bu duruşumuzdan 
taviz vermeden yöneteceğiz. İlkeli, dü-
rüst ve onurlu siyaset yapmaya davam 
edeceğiz.  İş, siyaset ve özel yaşantısın-
da elde ettiğimiz birikimleri Döşeme-
altı için kullanacağız. Kararlarımızı 
meclis üyelerimiz, muhtarlarımız ve 
halkımızla birlikte alarak, ilçemizi bir-
likte yöneteceğiz. Sosyal ve ekonomik 
projelerimizi birlikte hayata geçirece-
ğiz. Birlikte çalışacağız, üreteceğiz ve 
kazanacağız.” diye konuştu. 

İHTİYAÇLARI ÇOK İYİ BİLİYORUM
“Halkımızın beklentilerini, Döşeme-
altı’nın ihtiyaçlarını, sürekli hemşeri-
lerimin arasında olan biri olarak çok 
iyi biliyorum” diyen Menderes Dal, 

“Döşemealtı’nda çocuklara, 
öğrencilere, gençlere, ka-
dınlara, engelli bireylere ve 
yaşlılarımıza her zaman destek 
vereceğiz. Kütüphane, ücretsiz 
kursların verildiği etüt mer-
kezleri, kreşler, yaşlı bakım 
merkezleri, toplum merkezleri 
kuracağız. Tarım ve hayvan-
cılığı destekleyeceğiz. İhtiyaç 

duyulan yerlere yeni semt pazarları ku-
racağız ve bu pazarlarda çiftçilerimizin 
ürünlerini rahatlıkla satabileceği alanlar 
oluşturacağız. İlçemizin tarımsal değer-
lerinden zeytin ve narın planlı üretimini 
destekleyerek tarımda Döşemealtı 
markası yaratacağız. Çocuklarımızı ve 
gençlerimizi kötü alışkanlıklardan uzak 
tutmak adına sanat ve sporla ilgilen-
melerini sağlayacak kurslar açacağız. 
Döşemealtı’na yerleşen yeni hemşerile-
rimizi halkımızla kaynaştıracak alanlar 
oluşturacağız. Bu kapsamda ilçemize 
günün her saati yaşayan, insanların 
yürüyüş ve spor yapıp çayını, kahve-
sini içerek sohbetlerini yapabileceği 
Kent Parkı yapacağız. İhtiyaç duyulan 
her yere yeni parklar, spor alanları ve 
bisiklet yolları kazandıracağız.” diye 
konuştu.

TÜRKİYE’YE ÖRNEK BİR YÖNETİM 
GETİRECEĞİZ
“İlk hedefimiz Döşemealtı Belediye 
Başkanlığı’nı partimiz adına yeni-
den kazanmak olacak. Bu seçimlerde 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’ni bir 
kez daha Cumhuriyet Halk Partisi’ne 
kazandırmak için güçlü bir dayanış-

ma örneği 
sergiliyoruz. 
Toplumun tüm 
kesimlerinden 
destek aldığı-
mızı görmek 
bizleri sevindi-
riyor. Göreve 
geldiğimizde 
halkımızın 
beklentilerini 
en kısa sürede 
hayata geçire-
ceğiz. Birçok 
projeyi ikinci 
kez Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanımız olacağına yürekten inan-
dığımız Muhittin Böcek başkanımızla 
birlikte hayata geçireceğiz.” diyen 
Menderes Dal, “Çevremize, doğamıza, 
kentimize, ilçemize hep birlikte sahip 
çıkmamız gerekiyor. Bunun için de çok 
çalışacağız. Halkın beklentilerini ve ih-
tiyaçlarını doğru belirleyeceğiz. Temel 
belediyecilik hizmetlerinin yanı sıra 
dezavantajlı kesimlere; özellikle çocuk-
lara, öğrencilere, gençlere, kadınlara, 
engelli bireylere ve yaşlılarımıza do-
kunacak çalışmaları hayata geçirecek; 

Cumhuriyet Halk Partisi’nin toplumcu, 
halkçı belediyecilik anlayışına uygun 
hizmetleri sunacağız. Döşemealtı’nın 
sorunlarını çözmek ve Döşemealtı’na 
daha iyi hizmet etmek için yola çıktık. 
Sosyal ve ekonomik projelerimizi  
halkçı belediyecilik anlayışıyla liya-
katli ve dürüst kadrolarımızla tek tek 
hayata geçireceğiz. 32 mahallemize eşit 
ve nitelikli hizmet götüreceğiz. Sadece 
ilçemizde değil, Türkiye’ye örnek 
olacak bir yönetim anlayışını hayata 
geçireceğiz.” İfadelerini kullandı.  
n MUSTAFA KOÇ

Döşemealtı’nın 32 mahallesine eşit hizmet götüreceğiz
Gazetemize açıklamalarda 
bulunan CHP Döşemealtı 
Belediye Başkan Adayı 
Menderes Dal, Döşemeal-
tı’nın 32 mahallesine eşit 
ve nitelikli hizmet götüre-
ceklerini söyledi.
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ÖNCEKI gün meydana gelen olay-
da Muratpaşa Güzeloluk Mahallesi 
1830’uncu Sokak’ta CHP’nin seçim 
otobüsünden inen kişiler, dükkana bro-
şür bıraktı. İş yeri sahibi Sinan E., bro-
şürleri bırakanları tersleyip dükkandan 
çıkardı. Dükkandaki Ahmet B.’nin, iş 
yeri sahibine yaptığının yanlış olduğunu 
söylemesi üzerine aralarında tartışma 
yaşandı.Sokaktan geçerken durumu 
gören Ahmet B.’nin yeğenleri Haktan 
Faik Çoban ile ağabeyi Burak Devran 
Çoban’ın da dahil olduğu tartışma, 
kavgaya dönüştü. Dükkan sahibi Sinan 
E., çekmecedeki tabancasını çıkarıp 
tek el ateş etti. Haktan Faik Çoban’ın 
karnından girip çıkan mermi, kardeşi 
Burak Devran Çoban’ın karnına isabet 
etti.Tedaviye alınan yaralılardan Haktan 
Faik Çoban kurtarılamadı. 

HER TÜRLÜ ŞİDDETE KARŞIYIZ 
Konuyla ilgili bir açıklama yapan CHP 
İl Başkanı Nail Kamacı, şu ifadeleri 
kullandı: “Güzeloluk Mahallemizde 
yaşanan elim olaydan dolayı büyük 
üzüntü duyuyoruz.Seçim çalışmaların-

da partililerimizin ziyaret ettiği bir iş 
yerinde, iş yeri sahibinin broşürlerimizi 
istememesi üzerine arkadaşlarımız, 
herhangi bir gerginliğe neden olmamak 
için buradan ayrılmıştır. Ancak sonra-
sında, iş yerinde bulunan bir müşteriyle 
iş yeri sahibi arasında yaşanan müna-
kaşa büyümüş ve sonucunda gencecik 
bir komşumuz hayatını kaybetmiştir. 
Muratpaşa’mızın barışın ve kardeşliğin 
simgesi olmasını isteyen bizler, Türki-
ye’mizin son yıllarda içerisine çekildiği 
saldırgan ve kutuplaştırıcı siyasetin bir 
parçası olmayacağız. Bir kez daha her 
türlü şiddetin karşısında olduğumuzun 
altını çiziyoruz.Ülkemizin ve halkımı-
zın bazı siyasetçiler tarafından içine 
sürüklendiği bu karanlık ve ayrışmacı 
ortamın sonuçları ortadadır. Hayatını 
kaybeden komşumuza Allah’tan rahmet, 

kederli ailesine ve yakınlarına başsağlı-
ğı dileriz.”

BARIŞ İKLİMİ DEVAM EDECEK 
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uy-
sal ise sosyal medya hesabından yaptığı 
açıklamada şunları kaydetti: “Güzeloluk 
Mahallemizde yaşanan elim olay sonu-
cunda 21 yaşındaki gencecik kardeşi-
miz Haktan Faik Çoban’ın vefat ettiği 
haberini derin bir üzüntüyle öğrendim. 
Türkiye’miz, bir kısım Ankara siyaset-
çisinin neden olduğu kutuplaşmanın fa-
turasını her geçen gün daha ağır ödüyor. 
Muratpaşa’mızda oluşturduğumuz barış 
ve kardeşlik ikliminin sürmesi için hep 
birlikte mücadele edeceğiz. Ne olursa 
olsun, yan yana, omuz omuza olmaya 
devam edeceğiz. Kardeşimize Allah’tan 
rahmet, ailesi ve yakınlarına başsağlığı 
dilerim.”  n MUSTAFA KOÇ

SALDIRGAN SİYASETİN 
PARÇASI OLMAYACAĞIZ 

Güzeloluk’taki broşür cinayeti ile ilgili CHP İl Başkanı Nail Kamacı ve Muratpaşa Belediye Başkanı 
Ümit Uysal’dan açıklama geldi. Kamacı, “Türkiye’mizin son yıllarda içerisine çekildiği saldırgan ve 

kutuplaştırıcı siyasetin bir parçası olmayacağız” derken Uysal, birlik ve beraberlik çağrısı yaptı.

Haktan Faik 
Çoban öldü

Nail Kamacı

Ümit Uysal

OLAY, geçen yıl 19 Eylül’de saat 
12.30 sıralarında, Döşemealtı ilçesi 
Yeniköy Mahallesi 388’inci Sokak’taki 
2 katlı apartmanın giriş katında meyda-
na geldi. Döşemealtı Belediyesi’nden 
emekli olan kepçe operatörü İbrahim 
Güzelçolak ile eşi Nadire Güzelçolak, 
geçimsizlik ve kıskançlık nedeniyle 
tartıştı. İbrahim Güzelçolak, kırma 
av tüfeğini alıp 2 çocuk annesi eşinin 
başına tek el ateş edip evden ayrıldı. 
İbrahim Güzelçolak, aradığı damadına 
da eşini öldürdüğünü söyleyerek polis 
merkezine gidip teslim oldu. Eve giden 
polis ekipleri, Nadire Güzelçolak’ın 

cenazesiyle karşılaştı. İbrahim Güzelço-
lak tutuklandı.

İDDİALARI KABUL ETMİYORUM
Antalya 1’inci Ağır Ceza Mahkeme-
si’nde görülen duruşmaya tutuklu sanık 
İbrahim Güzelçolak katıldı. Çiftin 
kızları ve taraf avukatları da salonda 
hazır bulundu. Önceki duruşmada sanık 
İbrahim Güzelçolak’ın, eşinin kendisini 
teyzesinin kocası R.Ç. ile aldattığını 
iddia etmesi üzerine R.Ç. ve ailesi 
tanık olarak dinlendi. R.Ç., ölen Nadire 
Güzelçolak ile arasında hiçbir gönül 
bağı olmadığını vurgulayarak, “Ölen 

Nadire’yi çocukluğundan beri tanırım. 
Hayatımın herhangi bir aşamasında bir 
gönül ilişkisi mümkün olamaz. Ailecek 
evlerine gider gelirdik. Evliliklerinin 
başından beri geçimsiz olduklarını 
bilirdik. Gerek sanık gerek maktulle 
sulh için görüşürdük. Telefon görüş-
melerinin çoğunu eşim yapmıştır. Eşim 
okuma yazma bilmediği için ya benim 
ya da oğlumun telefonunu kullanmışlığı 
vardır. Telefonla Nadire’yi ve herkesi 
çaldırır, sonrasında onlar arardı. Eşimin 
telefonu da kontörlü olduğu için telefon 
görüşmelerini hep bu şekilde yapardı. 
Asla namussuzluk iddialarını kabul 

etmiyorum” dedi.

‘YALANA TENEZZÜL ETMEDİM’
Tanık ifadelerini kabul etmeyen sanık 
İbrahim Güzelçolak, “Vallahi de billahi 
de yalan söylüyorlar. Savunmalarımda 
doğruları söyledim. Yalana tenezzül et-
medim” dedi.Duruşma savcısı mütalaa-
sında, sanık İbrahim Güzelçolak’ın ‘Eşi 
tasarlayarak kasten öldürme’ suçundan 
ağırlaştırılmış ömür boyu hapisle ceza-
landırılmasını istedi. Mahkeme heyeti, 
dosyadaki eksikliklerin tamamlanması 
ve sanığın savunmasını yapması için ek 
süre verip, duruşmayı erteledi. n DHA

Katil koca için müebbet istendi 
Antalya’da tartıştığı 25 yıllık eşi Nadire Güzelçolak’ı (42) av tüfeğiyle başına ateş ede-
rek öldüren İbrahim Güzelçolak (49) hakkında ağırlaştırılmış ömür boyu hapis istendi. 

ANTALYA’da, 3 aylık Meva’nın 2 gün önceki 
yangında öldüğü evde, 2’nci kez yangın çıktı. Evde 
kimsenin olmaması olası yeni bir faciayı önledi. 
Duman dolan yan dairedeki 3 kediyi ise sahibi 
kurtardı.Yangın, saat 08.30 sıralarında Muratpaşa 
ilçesi Kızılarık Mahallesi 2799’uncu Sokak’taki 
4 katlı apartmanın son katındaki dairede çıktı. 
İki gün önce yanan evden duman ve alevlerin 
yükseldiğini görenler, durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla adrese ekipler sevk 
edildi. Kısa sürede gelen itfaiye ekibi, kapıyı kırıp 
eve girdi ve yangına müdahale etti. Binadaki diğer 
dairelerde oturanlar ise panikle sokağa çıktı. İtfaiye 
ekibinin yarım saatlik çalışmasıyla söndürülen 
yangında, evin boş olması olası faciayı önledi. Öte 
yandan, aynı dairede 20 Mart’ta, elektrikli sobanın 
devrilmesiyle çıkan yangında, odada uyuyan 3 aylık 
Meva Çalı yanarak hayatını kaybetmişti.

ÇOK ÜZÜLDÜK, YIPRANDIK
Yanan evin yan dairesinde oturan, sabah işe gittiği 
için kimsenin olmadığı evde 3 kedisi bulunan 
İbrahim Çap, haberi alarak evine geldi. 3 kedisini 
kucaklayıp evden çıkaran İbrahim Çap, “Duman 
bizim eve kadar girmiş. Gelmeseydik belki onlar 
da hayatını kaybedecekti. Çok korktukları belli 
oluyor. Bu ev 2 gün önce de yanmıştı. Komşula-
rımızın ilk çocuklarıydı. Çok üzüldük ve yıprandık. 
Keşke mala gelseydi de cana gelmeseydi, ama el-
den bir şey gelmiyor” dedi.Yanan evin giriş katında 
oturan Ceren Gündüz ise “3 aylık bir bebek öldü 
2 gün önce, bina olarak kaybımız büyük. Yine aynı 
dairede yangın çıktı. Daire boştu sanırım. Endişe 
ve korkuyla kendimizi dışarı attık” diye konuştu. 
İtfaiye ekibi, yangının çıkış nedeniyle ilgili inceleme 
başlattı. n DHA

2 GÜN SONRA 
2’NCI YANGIN

Şaban (63) ve Hanım Dağlı’nın (64) oturduğu ge-
cekondu çıkan yangında küle döndü. Yangın, saat 
18.00 sıralarında Kepez ilçesi Kazım Karabekir 
Mahallesi 6373 sokak üzerinde bulunan gecekon-
duda çıktı. İddiaya göre Şaban ve Hanım Dağlı 
çifti evin arka bölümündeki balkonda otururken 
çıkan yangını fark etmedi. Evden dumanların yük-
seldiğini gören komşuları Dağlı çiftini göremeyin-
ce 112 Acil Çağrı Merkezine haber verdi. Bu sırada 
komşuların haber verdi çiftin çocukları ailesine 
ulaşarak evden bir an evvel çıkmalarını istedi. 
Alevler kısa sürede tüm eve yayılırken, Dağlı çifti 
güçlükle dışarı çıktı. Adrese gelen itfaiye ekipleri 
alevlerin sardığı gecekondu yangınına müdahale 
etti. Ekiplerin yoğun çabasıyla yangın 1 saatte 
söndürülürken, gecekondu tamamen küle döndü.

TIRNAKLARIMLA KAZIYA KAZIYA YAPTIM’
Yangında evi küle dönen ve gözleri dolu şekilde 
ekiplerin çalışmasını izleyen Hanım Dağlı, “Bal-
kona çıktım o esnada oğlum aradı, anne; ‘evin 
bir yerinden duman çıkıyormuş’ dedi. Bende bir 
baktım evin her tarafına sıçramış ateş, nerede 
nasıl yandığını bilmiyorum. Elektrikten geldiğini 
düşünüyorum, çünkü daha önce de bu şekilde 
bazı eşyalarım yanmıştı. Ev tamamen yandı 
ve hiçbir şeyim kalmadı. Kalacak bir yerim bile 
kalmadı. ” dedi. Yangının çıkış nedeniyle ilgili 
çalışma başlatıldı. n DHA

Emekleri kül oldu

Konyaaltı ilçesinde sosyal medya hesapları 
ve internet sayfalarında yetkisiz olarak 
botoks ve estetik işlemleri yapanlara İlçe 
Sağlık Müdürlüğü ve Emniyet Müdürlüğü 
ekiplerince baskın düzenlendi.Konyaaltı 
Kaymakamlığı koordinesinde, İlçe Sağlık 

Müdürlüğü tarafından, internet sayfaları 
ve sosyal medya hesapları üzerinden 
tespit edilen ve haklarında Cumhuriyet 
Başsavcılığına suç duyurusunda bulunulan, 
insan sağlığını olumsuz etkileyebilecek ve 
sadece uzman hekimler tarafından yapı-

labilecek tıbbi işlemleri yetkisiz biçimde 
uygulayan güzellik salonu ve eve baskın 
düzenlendi.

YASAL İŞLEM BAŞLATILTI
İlçe Sağlık Müdürlüğü ve İlçe Emniyet 
Müdürlüğü görevlileri ile yapılan denetim 
sonucunda 4 kutu botoks malzemesi, 4 dolgu 
malzemesi, 4 yağ eritici malzeme, 6 der-
mapen, muhtelif boyutlarda tıbbi işlemlerde 
kullanılan dermapen iğne uçları, ürün ve 

ürünlere ait enjektörler ile iğneler, 6 gençlik 
aşısı malzemesi, 2 tıbbi işlemde kullanılan 
dermoroller, 63 insülin enjektörü, 159 dolgu 
iğnesi, 14 sarı üçlü iğne, 2 siyah üçlü iğne, 
10 gri üçlü iğne, 3 yeşil üçlü iğne, 2 turuncu 
kanül iğne olmak üzere toplamda 253 
adet çeşitli boyutlarda enjektör ve iğneler 
bulunarak el konuldu. Baskınlarla ilgili olarak 
şahıslar ve işletmelerle ilgili tutanaklar 
tutularak adli işlem başlatıldı. n DHA

BOTOKS BASKINLARI
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TTKD Bilim Danışmanı Dr. 
Erol Kesici, Birleşmiş Millet-
ler’in (BM) dünya ülkelerinin 
giderek büyüyen temiz su 

sorununa dikkati çekmek, içilebilir su 
kaynaklarının korunması ve çoğaltılma-
sı konusunda somut adımlar atılmasının 
sağlanmasında teşvik olması amacıyla 
ilan edilen 22 Mart Dünya Su Günü’n-
de, su kıtlığı ve bu kıtlığa bağlı salgın 
risklerine dikkat çekti. BM’nin 1993 
yılında ilan edilen 22 Mart Dünya Su 
Günü’nü, ‘Bugün tüm muslukları gün 
boyu kapatalım’ sloganıyla başlattığını 
hatırlatan Dr. Erol Kesici, suyun değe-
rinin hala anlaşılamadığını belirterek, 
insanlığın savurganlık yaptığını, mus-
lukları kapatmayı unuttuğunu, önümüz-
deki yıllarda doğa tarafından temelli 
kapatılması sorunuyla karşı karşıya 
kalınacağını söyledi.

3 MİLYAR İNSAN SU KITLIĞI ÇEKECEK
Nüfus artışına bağlı artan çevre tahribatı 
ve su kaynaklarının kirletilmesine dik-
kati çeken Dr. Kesici, “Su, tüm canlıla-
rın yaşam kaynağıdır. Ancak dünyada 
aşırı yoksul 1,2 milyar insan temiz suya 
ulaşamıyor. Kirli su ve gıdalara bulaşan 
etkenlerin çok tehlikeli salgınlara 
neden olduğu bilinmektedir. Gelecek 
10 yıl içerisinde 3 milyara yakın kişinin 
sürekli veya tekrarlayan içme suyu 
kıtlığı çeken bir ülkede, temel temizlik 
hizmetlerinden de yoksun yaşayacağı 
bildirilmektedir” dedi.

SU KRİZİ ÜLKELERİN BEKA SORUNU
Dr. Kesici, 22 Mart’ın Dünya Su Günü 
ilan edilmesinin üstünden çeyrek 

asırdan fazla süre geçmesine rağmen, 
su kıtlığı sorununun daha yükseldiğini 
kaydetti. Dr. Kesici, “Dünyanın artan 
nüfusunun yaratmış olduğu kirlilik ve 
su krizi karşısında, önlemi alınmayan 
su ve gıda güvenliğinin birçok ülkede 
kalıcılık, beka sorunu oluşturduğu ve 
bundan tüm dünyanın olumsuz etki-
lendiği ve etkinin giderek salgın haline 
dönüşeceği öngörülmektedir. Geli-
nen durum tüm dünyada sağlık, gıda, 
biyolojik ve yaşam güvenliğini tehdit 
etmektedir” diye konuştu.

100 MİLYAR METREKÜPÜN 
ALTINA DÜŞTÜ
Dr. Kesici, daha çok para için ormanla-
rın kesilmesi, sulak alanların kurutulup 
kirletilmesi, aşırı fosil yakıt tüketi-

mi, vahşi tarımsal sulama ve yaşam 
vahşi yaşam alanları oluşturulması gibi 
nedenlerle küresel ısınmanın artırılma-
sına da dikkati çekti. Dünyanın yüzde 
70’inin, Türkiye’nin de üç tarafının 
denizlerle kaplı olduğunu ancak kul-
lanılabilecek nitelikteki su miktarının 
yüzde 1’in altında olduğunu kaydeden 
Dr. Kesici, “Türkiye’de kişi başına 
düşen su miktarı kararsızlaşan yağışlar 
ve yanlış su kullanımı, su politikalarına 
göre sürekli değişkenlik göstermektedir. 
2000 yılı sonrası ülkemiz, Falkenmark 
İndeksi’ne (su kaynakları üzerindeki 
baskıyı tanımlayan indeks) göre çoğu 
zaman ‘su stresi’ içerisine girmiş, 2020 
sonrası ise ‘su kıtlığı’ yaşamaktadır. Bu 
kıtlık ülkemizin birçok yerinde kaynak-
lardan temiz suya ulaşmada, tarımsal 

üretimde çok ciddi sorunlar yaşanması-
na neden olmaktadır. Ülkemizde göller 
ve nehirlerde su seviyesinin azalması, 
kurumalarına ve kuruma sürecine 
girmelerinin yanı sıra yer altı su kay-
naklarının 100-300 metre aşırı sondaj 
kuyularınca çekilmesi gibi sebeplerle 
Türkiye’deki yıllık su potansiyeli 100 
milyar metreküpün altına düşmüştür. 
Bu durum su kaynaklarımızın tükenme 
riskini ortaya çıkardı. Ülkemizde yüzey 
sularının azalması sonucu yer altı su-
larının sondajla çekilmesi, gelecek için 
başka bir felakettir” dedi.

ASIL SORUN TARIMSAL SULAMADA
Türkiye’deki suyun yüzde 80’den 
fazlasının tarımsal sulamada, yüzde 
10’unun ise evsel tüketimde kullanıldı-
ğını belirten Dr. Kesici, “Bizde tarımsal 
sulama oranı yüzde 80’i aşmaktadır. 
Bunu görmezden gelip, hala yüzde 10 
evsel tüketimde tasarrufu öne çıkarmak, 
suyun kalite ve miktarında çok ciddi 
sorunlar yaşamamıza neden olmuştur. 
Tarımsal üretimde sulu tarım tekniğinin 
kontrol dışı bırakılması, suyun sürdürü-
lebilirliğini engellemiştir. 

Sulu tarıma teşvik, tarımsal su-
lamada popülist su kullanımı ve su 
yönetimindeki yetki ve sorumlulukta 
birçok kurum ve kuruluşun ortak karar 
veremeyişi, kendi bakışlarınca yapılan 
uygulamalar, kaynak israfının yanı 
sıra suyun koruma ve kullanımında 
çok ciddi sorunlar yaşanmasına neden 
olmuştur. Neredeyse 40 yıldır hazır ve 
gündemde olan Su Kanunu çıkarılmalı 
ve uygulanmalıdır. Su, Su Kanunu ile 
korunmalıdır” diye konuştu. n DHA

SU KANUNU 
ÇIKARILMALI
TÜRKİYE Tabiatını Koruma Der-
neği (TTKD) Bilim Danışmanı 
Dr. Erol Kesici, Türkiye'de su-
yun kalite ve miktarında çok 
ciddi sorunlar yaşandığına 
dikkati çekti. Kesici,  “Yıllardır 
bekletilen Su Kanunu çıkarıl-
malı ve acilen uygulanmalı. Su 
kaynakları koruma altına alın-
malıdır.” dedi.

EKOLOJIK Araştırmalar Derneği 
(EKAD), Dünya Doğayı Koruma 
Birliği’nin (IUCN) nesli tehlike altında 
türler olarak kırmızı listesinde yer alan 
caretta caretta türü deniz kaplumbağala-
rının hem Türkiye hem de Akdeniz’deki 
en büyük yuvalama alanı konumundaki 
Belek kumsalında görev yapıyor. Belek 
Turizm Yatırımcıları Birliği’nin (BETU-
YAB) desteğiyle 25 yıldır 30 kilometre-
lik Belek kumsalında, her yıl 15 Ma-
yıs’ta göreve başlayıp, eylül ayı sonuna 
kadar kaplumbağa yuvalarının kaydı ve 
yavruların yuvadan çıkıp, denize ulaşma-
sını kayıt altına alan ve onları koruyan 
EKAD gönüllülerinin mücadelesi, 
çeyrek asırlık bir zamana ulaştı. EKAD 
Başkanı Hacettepe Üniversitesi’nden Dr. 
Ali Fuat Canbolat, “Belek’te 1999’daki 
ilk yılımızda 4 kişi ile başladık. 25’inci 
yılımız olan 2023’te aynı anda 40 kişi, sezon toplamında ise 80 kişilik gönüllü 

ile çalıştık. İlk başladığı-
mızda da son yılımızda 
da hep 30 kilometrelik 
kumsalda çalıştık” dedi.

25 YILDA BÜYÜK DEĞİŞİM
O yıllarda sahille ilişkili 
yerel halkın deniz kaplum-
bağalarını bildiğini ama 
neslinin tehlike altında 
olduğu ve korunması ge-
rektiğini bilmediğini belir-
ten Dr. Canbolat, “Alanda 
yapılan uzun süreli çalış-
malar, medya haberleri, 
bilgilendirme çalışmaları, 
bu konuda ilk yıllara göre 
büyük oranda olumlu 

değişim sağladı. Bizim Belek’teki ana 
sponsorumuz BETUYAB, 25 yıldır 
kesintisiz çalışmalarımıza destek verdi. 
Dünyayı bilmiyorum ama Türkiye’de 
uzun soluklu, kesintisiz devam eden 
başka bir doğa koruma çalışması oldu-
ğunu şahsen bilmiyorum. Bu durum, 25 
yıl boyunca sürekli projemize destek 
olan BETUYAB ve üye olan turizm 
tesislerinin de bir başarısıdır. Bu proje-
nin yürütülmemiş olmasının yaratacağı 
olumsuzlukları düşünmek istemiyorum 
bile” diye konuştu.

ANNE KAPLUMBAĞALAR 
KUMSALA DÖNECEK
Projenin başladığı ilk yıl olan 1999’da 
612 yuvadan 23 bin yavrunun denize 

ulaştırıldığını açıklayan Dr. Canbolat, 
“2021 yılında 3 bin 800 yuva ile zirve 
yapmıştık. 1999 yılından 2023 yılına 
kadar Belek’te yaklaşık 38 bin yuva 
kaydı aldık. Bu yuvalardan çıkan 1,5 
milyon yavruyu denizle buluşturduk. İlk 
başladığımız yıllarda denize ulaşmaları-
na yardımcı olduğumuz yavrular, şimdi 
anne kaplumbağalar olarak yuvalamak 
için kumsala dönmeye başladı. Çeyrek 
asırlık bir çalışmanın en iyi öyküsü de 
bence bu. 25 yılda 3 bin civarında gö-
nüllü ile çalıştım. Bir defasında, kum-
salda yuva yerlerinin ölçümünü alırken 
Boğazkent’teki yazlıklarda kalan şirin 
bir teyzenin gelip, bizlere, ‘Buraları da 
mı inşaat yapacaksınız’ demesini hiç 
unutmam” dedi. n DHA

ÇEVRE İÇİN MÜCADELE
Akdeniz’de nesli tehlike altındaki deniz kaplumbağalarının en büyük yuvalama alanı olan Belek kumsalında 1999 
yılından bugüne her yıl 4,5 ay kumsalda görev yapan gönüllüler, toplamda 38 bin yuvadan 1,5 milyon yavruyu denizle 
buluşturdu. 25 yılda erişkinliğe ulaşan deniz kaplumbağaları, ilk defa bu yıl doğdukları sahile dönüp yuva yapacak.

TARTIŞMALARIN ortasında Kemer'in 
en gözde yerindeki kamu arazisi 4 ay 
önce sessiz sedasız bir şirkete devredi-
liyor ve daha şimdiden üzerinde hiç bir 
şey yapmadan 300 milyonluk rant elde 
ediliyor. İddiaların odağındaki Kültür ve 
Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy ise 
sessizliğine koruyor. AKP Kemer İlçe 
Başkanı Uğur Ozan Gazioğlu, açıklama 
yapma zorunluluğuna vurgu yaptı.AKP 
İlçe Başkanı Gazioğlu, orman alanındaki 
çalışmaları Club Med'in kullandığı araziyi 
devralan Özak Gayrimenkul'ün yaptığını 
belirterek konuyla ilgili şirket hakkında 
Koruma Bölge Kurulunun suç duyurusun-
da bulunduğunu kaydetti.Kemer Belediye 
Başkanı Necati Topaloğlu ise kendisine 
yönelik eleştirilerin olduğu konuyla ilgili 
bir açıklama yaparak iddiaları reddetti. 
Topaloğlu, yıldırım düşmesi ve yangın 
riskine karşı alandaki kuruyan ve çürüyen 
odunların görevliler eşliğinde temizlendi-
ğini söyledi.

BÜYÜK RANT SAĞLAMIŞ 
Ağaç kesimi yapılan tepeden Kemer ve 
Club Med (önde) arazisi. Burası An-
talya’nın ilk tatil köyü olarak 1969’da 
Fransız Club Med’e tahsis edilmiş. Şirket 
üs kullanım hakkını geçen yıl Ahmet 
Akbalık’ın Y.K Başkanı olduğu Özak 
Gayrimenkul A.Ş’ye devretmiş.Özak 
şirketi, orman parseli içindeki 396 bin 
m2’lik Hazine’ye ait arazinin üst kullanım 
hakkının bedeli için  Haziran 2023’de bir 
değerleme raporu hazırlatıyor. Rapora 
göre arazi için KDV dahil 947 milyon 
192 bin 400 TL üst kullanım hakkı bedeli 
tespit ediliyor.Özak şirketinin gayrimen-
kul değerleme raporunu devir işleminden 
sonra yaptırdığı anlaşılıyor. Çünkü Nisan 
2023 tarihinde 667.950.720 TL bedel 
üzerinden “peşin” olarak devir işlemi 
gerçekleştiriliyor. Yalnızca üç ay içinde 
arazinin 300 milyona yakın bir rant getir-
diği görülüyor.

BAKANDAN AÇIKLAMA BEKLENİYOR
Kemer’de yerel siyaseti de karıştıran ağaç 
katliamı hakkında şimdilik üs kullanım 
hakkını devralan Özak şirketiyle ilgili ya-
pılan bir suç duyurusu bilgisi var. Ancak 
bu Koruma Kurulu gündemlerinin rutin 
bir uygulaması. Bakan Ersoy’un kapsamlı 
bir açıklama yapması gerekiyor.Önce 
eski Başkan ve İYİ Parti Kemer adayı 
Mustafa Gül, ardından AKP ilçe başkanı 
ve son olarak mevcut Belediye Başkanı 
CHP’li Necati Topaloğlu açıklama yaptı. 
Gül, Topaloğlu’nu ve Bakan Ersoy’u 
eleştirdi, AKP ilçe başkanı topu şirkete 
attı, “konunun takipçisiyiz” dedi.Bütün bu 
tartışmaların ortasında Kemer’in en gözde 
yerindeki kamu arazisi 4 ay önce sessiz 
sedasız bir şirkete devrediliyor ve daha 
şimdiden üzerinde hiç bir şey yapmadan 
300 milyonluk rant elde ediliyor. Yerel 
seçim çekişmesi olmasaydı bu rant da 
paylaşılıp gidecekti... n YUSUF YAVUZ

Bakan Ersoy, 
iddialar karşısında 
sessiz kaldı

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) 
Yönetim Kurulu Üyeleri, dünyanın en 
önemli fuarları arasında gösterilen MITT 
2024 Moskova Fuarı ziyareti kapsamında 
Moskova’da bir dizi temasta bulundu. 
ATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardım-
cısı Boğaçhan Göksu, Yönetim Kurulu 
Üyeleri Yusuf Hacısüleyman, Mustafa 
Yayla, Genel Sekreter Aslı Şahin Tekin 
ve ATSO Direktörü Tolga Cenk Türk’ün 
yer aldığı heyet, Moskova Büyükelçisi 
Tanju Bilgiç, Rusya Federasyonu Tica-
ret ve Sanayi Odası, Moskova Ticaret 
ve Sanayi Odası, Rus Türk İş İnsanları 
Birliği (RTİB) ile MITT 2024 Moskova 
Fuarı’nda stant açan iş insanlarını ziyaret 
etti. Temaslar süresince, Moskova Ticaret 
Müşaviri Ömer Kerman, ATSO heyetine 
eşlik etti. Antalya’nın Rusya’da, turizmi 
ve tarımı ile tanındığını belirten Başkan 
Yardımcısı Boğaçhan Göksu, “Başkanı-
mız Ali Bahar’ın vizyonu doğrultusunda 
kültür ve sanatta da kentimizi ileri taşı-
mak istiyoruz. Bu bağlamda tecrübeleriniz 
bizim için çok değerli, bu noktada Rusya 
Federasyonu TSO, Moskova TSO ve Rus 
Türk İş Konseyi ile çalışmaya hazırız” 
diye konuştu. n MUSTAFA KOÇ 

ATSO heyetinden
Antalya tanıtımı 

Dr. Erol Kesici
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Bakan Mehmet Nuri Ersoy, 
Antalya’da Döşemealtı ilçe-
sindeki sanayici iş insanlarıyla 
bir araya geldi. AK Parti’nin 

Döşemealtı Belediye Başkan Adayı 
Bekir Kıvrım’ın ilçede ihmal edilmiş 
hangi sorun varsa onu çözmek için 
hazır olduğunu belirten Ersoy, Kıv-
rım’ın yeni projelerle hizmet vereceğini 
kaydetti. Belediye merkezli destekleri 
geliştireceklerini kaydeden Ersoy, 
“Tarım ve hayvancılığa desteklerimizi 
daha da artıracağız ama bu arada kimi 
işletmelerin şehir içinde kalmasıyla ilgi-
li herkesin memnun kalacağı bir çözüm 
de bulacağız. Sahipli, sahipsiz köpekler, 
sokak lambaları yetersizliği, asfaltlama 
ve tamirat, içme suyu dağıtım boru-
larının iyileştirilmesi, kanalizasyon 
düzenlemesi, doğalgaz getirilmesi, 
belediyede otomasyon ve hız, insana 
dokunan sosyal belediyecilik ve daha 
burada sayamayacağım pek çok alanda 

aksayan ne varsa düzelteceğiz. Henüz 
denenmemiş kimi hizmet ve eserleri de 
hızla Döşemealtı’na kazandıracağız. 
İnşaallah vatandaşlarımızın teveccü-
hüyle Antalya Büyükşehirde Hakan 
Tütüncü, Döşemealtı’da Bekir Kıvrım 

ve diğer 18 ilçemizde de diğer dostları-
mız, 1 Nisan sabahı yepyeni bir Antalya 
için görevlerinin başında olacaklar. Biz 
de merkezi idare olarak, dün ve bugün 
olduğu gibi yarın da Antalya için, 
Döşemealtı için canla başla çalışacağız. 
Yaptık, yine yapacağız” dedi.

ERSOY OSB’Yİ ÖVDÜ 
Döşemealtı’daki Antalya Organize 
Sanayi Bölgesi’nde yüzde 99’luk 
doluluk oranıyla, 335 sanayi parselinde, 
21 bin vatandaşa istihdam sağlandığını 
vurgulayan Bakan Ersoy, OSB’yi geliş-
tirmek amacıyla 4’üncü etap genişleme 
alanı için yeni imar planı hazırlanması 
çalışmaları ile 5’inci etap genişleme 
alanı için kamulaştırma faaliyetinin 
sürdüğünden bahsetti. Kültür ve Turizm 
Bakanlığı olarak da Döşemealtı’nda çok 
sayıda iş ve hizmeti gerçekleştirdikle-
rini anlatan Ersoy, “Karain Mağarası 
kazıları, karşılama merkezi yapımı, Kı-
zılin’deki kazı çalışmaları, Döşemealtı 

halısının tescillendirilmesi, Termessos 
ve Ariassos kentindeki ziyaretçi kabul 
ortamlarının iyileştirilmesi, bebek ve 
çocuk kütüphanesi bunlardan sadece 
birkaçı. İlçe Halk Kütüphanesi’nin 
açılmasıyla ilgili süreç de ilerliyor. 
Antalya turizmde bir dünya markası ve 
bu markanın potansiyelinden bu güzel 
şehrin hemen her köşesi de payına dü-
şeni almalı. Bu amaçla Döşemealtı’nda 
da turizm potansiyelini artırmak adına 
yapılabilecek neler varsa her zaman 
yapıyoruz, yapmaya da hazırız” diye 
konuştu.

ULAŞIM SORUNUNDAN YAKINDI 
Antalya Organize Sanayi Bölgesi Yöne-
tim Kurulu Başkanı Ali Bahar, organize 
sanayi bölgesi, projeleri ve kentteki 
sanayi üretimi hakkında bilgi verdi. 
Bahar, sanayicilerin şehir için ulaşım 
ve trafik sıkıntısının sanayi üretimine 
olumsuzlukları ve sanayicilerin yaşadığı 
sorunları anlattı. n DHA

BELEDİYECİLİKTE 
UFKUMUZ GENİŞ
KÜLTÜR ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, “Belediyecilik sadece çöp toplama, su ve kanali-
zasyon, toplu taşıma, park ve bahçe ile sınırlı değildir. Biz çok daha geniş ufuklu, katma değer 
üretmeye odaklı, topyekun kazanımları çeşitlendirici bir yönetim anlayışına sahibiz” dedi.

AK PARTI Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başkan Adayı Hakan Tütüncü, 
Antalya Esnaf Ulaşım Hizmetleri A.S. 
Yönetim Kurulu ve ortaklarıyla bir 
araya geldi. Tütüncü, seçilmesi halinde 
toplu ulaşım hizmetlerinde yapacağı 
çalışmaları anlattı. Toplu ulaşımda özel 
halk otobüs ve sahipleri için yapacağı 
çalışmaları anlatan Tütüncü, toplu ula-
şım araçlarında kilometre başına verilen 
desteği 40 liradan 60 liraya çıkaracağı-
nın sözünü verdi. Düzenlenen toplan-
tıya Ak Parti Kepez Belediye Başkan 
Adayı Rıza Sümer’de katıldı. 

ÖZEL HALK OTOBÜSÜ SAHİPLERİNİN 
SORUNLARINI DİNLEDİ
Antalya Esnaf Ulaşım Hizmetleri A.S. 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet 
İnce, esnafın yaşadığı sorunları tek tek 

anlattı. Yaşanan sorunlar karşısında 
son 2 yıldır çözüm odaklı çalıştıklarını 
ifade eden Büyükşehir Belediye Başkan 
Adayı Hakan Tütüncü, “Antalya’da 
toplu ulaşımda önce taşıyan sonrasın-
da taşınanın mutlu olacağı projeleri 
hazırladık. Biz bu konuda ne yapabili-
riz diye son iki yıldır çalışmalarımızı 
sürdürüyorduk” dedi. Tütüncü açıkla-
malarında şu ifadelere yer verdi:“Toplu 
ulaşım hizmetlerinde önce taşıyanın 
mutlu edileceği bir sistem getiriyoruz. 
Seçilmem halinde Büyükşehir Bele-
diyesi uhdesinde bulunan tüm otobüs-
leri her hangi bir kaynak ayırmadan 3 
gün içerisinde elektrikli otobüs haline 
getireceğiz. Bu belediye bütçesine 1 
yılda 600 milyon liralık bir tasarrufun 
sağlanması anlamına geliyor. Buradan 
elde ettiğimiz bu parayı ise toplu ulaşım 

hizmetinde çalışan esnafına destek 
olarak vereceğiz. Bu nedenle kilometre 
uygulamasına ödenen 40 liralık desteği 
60 liraya çıkarıyor ve bu desteğin 5 yıl 
süreceğinin sözünü veriyoruz.”

BELEDİYE OTOBÜLERİ
 DÖNÜŞTÜRÜLECEK
Antalya Büyükşehir Belediyesinin toplu 
ulaşım hizmetlerinde kullandığı tüm 
otobüslerin seçilmesi halinde 3 gün 
içerisinde elektrikli otobüse dönüştürü-
leceğini anlatan Tütüncü, özel halk oto-
büslerinin elektrikli araç aldırtacağına 
dair iddiaların asılsız olduğunu anlattı. 
Tütüncü konuya ilişkin açıklamalarında 
şu ifadelere yer verdi:“Son günlerde 
kamuoyunda asılsız iddialar yer alıyor. 
Güya ben seçilmem halinde özel halk 
otobüs sahiplerine elektrikli otobüs 

almalarını isteyecekmişim. Yalan, böyle 
bir durum söz konusu değil. Ben aksine 
esnafımızın daha fazla nasıl para kaza-
nacak ve halkımıza hizmet edecek onun 
önünü açacağım.” n BÜLENT ÖNER
 

ULAŞIM ESNAFINA 
60 LİRALIK DESTEK

Ak Parti Antalya Büyükşe-
hir Belediye Başkan Adayı 
Hakan Tütüncü, şehirde 
faaliyet gösteren özel halk 
otobüslerine kilometre 
uygulamasıyla ödenen 40 
liralık desteği seçilmesi 
halinde 60 liraya çıkarıla-
cağının sözünü verdi. 

Kepez Belediye Başkanı ve Cumhur 
İttifakı’nın Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başkan adayı Hakan Tütüncü, 
belediye işçilerine aylık 3.000 
TL sosyal yardım yapma kararı 
aldı. Böylece  en düşük işçi maaşı 
31.000 lira, en düşük kadrolu maaşı 
46 bin lira oldu.”

En düşük maaş
36 bin lira oldu

ANTALYA Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) Başkanı Ali Bahar, Merkez Ban-
kası’nın para politikasını şubat ayında 
sabit tutmasının ardından, mart ayı ile 
birlikte 500 baz puan artırmasını piyasa 
beklentilerinin aksi yönünde bir adım 
olduğunu belirterek, “Merkez Banka-
sı’nın almış olduğu kararın çok yerinde 
olduğunu düşünüyorum” dedi. 

EN KÖTÜNÜN SON ÇEYREĞİNDEYİZ
Parasal sıkılaşmanın makroekonomi 
için olumlu bir karar olduğunu, ancak 
KOBİ’lerin finansmana erişiminde de 
negatif yorumlanabileceğini dile getiren 
Başkan Bahar, “MB faiz kararı öncesin-
de almış olduğu likidite sıkılaştırmasına 
yönelik adımları nedeniyle piyasa faizleri 
10 puan civarında yükseliş kaydetmişti. 
Yani faiz artış kararı alınmadan önce 
zaten piyasa faizleri ile politika faizi 
arasında bir fark oluşmuştu. Dolayısı ile 
MB politika faizini sabit tutması, piyasa 
ihtiyaçlarına aykırı bir karar olacaktı. 
Çünkü piyasanın kendine özgü kuralları 
var ve bu kurallar her zaman işlemek-
tedir. Bu yüzden bu yorumlara çok 
katılamıyoruz” diye konuştu.Yılın ikinci 
yarısından itibaren dezenflasyon süre-
cinin başlayacağına yönelik en ufak bir 
kuşkuları kalmadığını belirten Başkan 
Bahar, “Reel faiz dengesizliği ile birlikte 
piyasa-politika arasındaki dengesizli-
ği giderme yönünde önemli bir karar 
olmuştur. Her ne kadar kredi maliyetleri 
yükselmiş olsa da finansmana erişimin 
nispeten daha kolay olacağı, istikrarın 
belirgin bir biçimde kendini göstereceği 
bir döneme yaklaşıyoruz. Yani en kötüyü 
geride bırakmak için önümüzde sadece 
bir çeyrek dönem kaldı” dedi. n DHA 

Merkez Bankası’nın
faiz kararı yerinde

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB) ve 
Antalya Tarım Konseyi (ATAK) Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Çandır, Türkiye İsta-
tistik Kurumu (TÜİK) tarafından açıkla-
nan 2024 yılı Ocak ayı Tarım Girdi Fiyat 
Endeksi’ni (Tarım-GFE) değerlendirdi.
Tarım-GFE’nin ocak ayında aylık yüzde 
7,51 ilan edildiğini belirten Çandır, “Bu 
rakam, endeksin ölçülmeye başladığı 
2015 yılından itibaren ocak ayları ortala-
masının (3,99) yüzde 88 üzerinde olmuş-
tur” dedi. Tarım-GFE’nin yıllık yüzde 
45.11 ilan edildiğini belirten Çandır, 
“Bu yıllık rakam, son 9 yılın ocak ayları 
ortalamasının (30,55) yüzde 48 üzerinde 
oldu. Ocak ayı için açıklanan tarımsal 
girdi fiyatları enflasyonu, aylık ve yıllık 
olarak ortalamaların üzerinde ilan edildi” 
değerlendirmesinde bulundu.Yurt içi ve 
yurt dışı üretici enflasyonlarının tarım 
sektörünü dolaylı olarak etkilediğini 
belirten Çandır, yurtdışı üretici enflasyo-
nu YD-ÜFE’nin ocakta aylık yüzde 4,57 
ve yıllıkta ise yüzde 59,27 gibi yüksek 
düzeyde arttığına dikkat çekti. Çandır, 
yurtiçi üretici enflasyonu Yİ-ÜFE’nin 
de aylık yüzde 4,14 ve yıllık yüzde 
44,20 yüksek düzeyde arttığını belirten 
Çandır, “Üretici düzeyindeki gıda kalemi 
ise aylık yüzde 4.87 ve yıllık ise yüzde 
59,09 artmıştı. Bu durum ocak ayında da 
tarıma dayalı imalat sanayiindeki enflas-
yonun tarımdan daha yüksek seyrettiğini 
göstermektedir” dedi. n DHA 
 

ÜRETİCİ ZORDA

KEPEZ Belediyesi ile Antalya Down 
Sendromlular ve Engelliler Derneği işbir-
liğinde ‘Down Sendromlular Farkındalık 
İftar Yemeği’ düzenlendi. Dua ile başla-
yan iftar yemeği sonrası Down Sendrom-
lular ve Engelliler Derneği bünyesinde 
kurulan ve Türkiye’nin özel bireylerden 
oluşan ilk mehter takımı sahne aldı, 20 

gün önce yaşamını yitiren özel birey Em-
recan Aydın’ın anısına bir konser verdi. 
Mehter takımı, Aydın’ın en çok sevdiği 
‘Türkiyem’ adlı eseri seslendirirken de 
salonda duygulu anlar yaşandı, yakınları 
gözyaşlarını tutamadı. Emrecan Aydın 
sağlığında mehter takımında yer almış, 
törenlerde davul çalmıştı. Down Send-

romlular ve Engelliler Derneği Başkanı 
Gülcan Ay, ‘Dünya Farkındalık Günü’ 
etkinlikleri kapsamında geleneksel olarak 
düzenlenen iftar yemeğine her yıl olduğu 
gibi bu yıl da yoğun ilgi gösterildiğini, 
özel bireylerin anne-baba ve kardeşleriy-
le birlikte katıldığını, birbirleriyle tanışıp 
kaynaştıklarını ifade etti. n DHA 

KEPEZ'DEN
ÇOK ÖZEL

İFTAR

Antalya Üçkapılar Vergi Dairesine 
kayıtlı 23231440414 sicil numaralı 
vergi mükellefiyim. Adıma kayıtlı 
BEKD marka 220 TR model Yeni 

Nesil ÖKC AS0000144572 sicil nu-
maralı Yazar Kasa Ruhsatı kaybol-

muştur. Hükümsüzdür. 
Davut ÖZTÜRKATALAY

ZAYİ



Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek ve 
CHP Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı 

Muhittin Böcek, Aksu’da vatandaşlarla 
iftar programında bir araya geldi. Anfaş 
Fuar ve Kongre Merkezi önünde ger-
çekleşen iftar programına CHP Antalya 
Milletvekili Aliye Coşar, CHP Aksu 
Belediye Başkan Adayı İsa Yıldırım 
ve çok sayıda vatandaş katıldı. Başkan 
Muhittin Böcek’e vatandaşlar yoğun 
sevgi gösterisinde bulundu. Akşam 
ezanının okunmasıyla birlikte Başkan 
Böcek, Aksulu vatandaşlarla birlikte 
iftarını açtı. 

AKSU’NUN KOKU SORUNUNU GİDERDİK
Daha sonra vatandaşlara seslenen Baş-
kan Muhittin Böcek, Aksu’nun koku 
sorununu çözdüklerini belirterek, “Ak-
su’ya gelen vatandaşlarımızın Aksu’nun 
meşhur köftesini yerken kokuya maruz 
kalmaması için hemen çalışma yaptık. 
Büyükşehir Belediyesi olarak gerekli 
kanalizasyon yatırımımızı yaparak Ak-
su’nun koku sorununu giderdik. Vatan-
daşlarımız artık rahat rahat yemeklerini 
yiyebiliyor” dedi. 

AKSU’YA 819 MİLYON YATIRIM
Aksu’nun gelişen bölgesi Altıntaş’da 
önemli altyapı yatırımları yapacaklarını 
dile getiren Başkan Muhittin Böcek, 
“Altıntaş Mahallesi’nde 193 km yol 
yaptık. Altıntaş Mahallesi’ne Pazar yeri 
kazandırıyoruz. Altıntaş Mahallemiz 
çok hızlı gelişiyor, altyapısına çok 
önemli bir yatırım yapacağız. Kun-

du bölgemizdeki arıtma tesisimizin 
kapasitesini yüzde yüz arttıracağız. 
Aksu’ya beş yılda 819 milyon yatırım 
yaptık. Aksu çok hızlı gelişen bir bölge 
yatırımlarımız devam edeceğiz” diye 
konuştu. 

AKSU’YA YENİ YATIRIMLAR
Yeni dönemde Aksu’da hayata geçire-
ceği projeleri paylaşan Başkan Muhittin 
Böcek, şunları söyledi: “Aksu Kopak 
Çayı üzerinde rekreasyon çalışması ya-
pacağız. Çevre düzenlemesi ve doğaya 
entegre özel projelerle Kundu turizm 
bölgesinde yeni bir yaşam alanı oluş-
turacağız. Aksu İsmail Oğan Cadde-
si’nde düzenleme çalışması yapacağız. 

Otopark cepleri ile geniş kaldırım alanı 
yaratacağız. Oturma bankı alternatifleri 
ve şehir mobilyası için 
modüler, çevreci, geri 
dönüşüm ürünlerinden 
elde edilmiş ve güneş 
panelleriyle enerji ürete-
bilen ürünleri projede 
kullanacağız. Aksu’da 
spor kompleksi projesi 
ile yeni yerleşime açılan 
kentsel dönüşüm alanı 
içerisinde tüm sporlara 
ev sahipliği yapabile-
cek atletizm pistli bir 
futbol sahası yapacağız. 
Aksu’da vatandaşların 

spor ve alanda bir araya gelebilecek çok 
amaçlı bir spor salonu kazandıracağız.” 

ERMENEK MAHALLESİ’NİN 
SORUNUNU BİRLİKTE ÇÖZECEĞİZ 
Başkan Muhittin Böcek, daha sonra 
Ermenek Mahallesi’nde vatandaşlarla 
buluştu. Ermenekli vatandaşların so-
runlarını dinleyen Muhittin Böcek, “Er-
menek Mahallesi’nin tapu sorununun 
takipçisi olacağız.  Şu an mahkemede, 
ben buraya sizlerin oyunu devşir-
mek için gelmedim. Sizlere yardımcı 
olacağım. Ben bir Yörük çocuğuyum. 
Antalya hiçbir zaman para babalarının 
şehri olmayacak. Ekip arkadaşlarımız 
konunun yakından takipçisi olacak. 
Halkımızla gerekli toplantıları yaparak 
sorunu birlikte çözeceğiz. Vekillerimiz 
de dava dosyalarını yakından takip ede-
cek. Ermenek Mahallesi’nin sorununu 
birlikte çözeceğiz” şeklinde konuştu. 
n MURAT ŞENTÜRK 
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AKSU’YA ÖZEL 
PROJELER VAR 

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı ve Adayı Muhittin Böcek, Aksulu vatandaşlarla iftarda bir ara-
ya geldi. Aksu’ya beş yılda 819 milyon yatırım yaptıklarını belirten Böcek, ilçedeki spor kompleksi, 
çok amaçlı salon, cadde düzenlemeleri gibi çok önemli projeleri hayata geçireceklerini söyledi. 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi bir-
lik, beraberlik ve paylaşmanın öneminin 
arttığı Ramazan ayında “İftarda Mahal-
lenizdeyiz” sloganıyla kent merkezin-
deki mahallelerde iftar yemeği dağıtımı 
gerçekleştiriyor. Büyükşehir Belediyesi 
Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı’na 
ait Mobil Aşevi, Ramazan ayı sürecinde 

Antalya’nın farklı mahallelerinde sıcak 
yemek dağıtımı yapıyor. Mobil Aşevi, 
son olarak Kepez ilçesi Göçerler Ma-
hallesi’nde vatandaşlara sıcak yemek 
ikramında bulundu.

İFTAR YEMEĞİ BÜYÜKŞEHİR’DEN
Mobil Aşevi Tırı Göçerler Mahallesi’nde 
yapılan yemek dağıtımında yaklaşık 1500 

kişiye dört çeşit yemek ikram etti. Va-
tandaşlar, iftar öncesi yemeklerini alarak 
evlerinde iftar saatini beklerken Büyükşe-
hir Belediyesi’ne de teşekkür etti.  

KARS-ARDAHAN-IĞDIRLILAR GECESİ
Öte yandan Büyükşehir Belediyesi tara-
fından Karaalioğlu Parkı içerisinde her 
akşam farklı etkinlikler düzenlenmeye 

devam ediyor. Dün akşam gerçekleşti-
rilen Kars- Ardahan- Iğdırlılar gecesin-
den önce çocuklar için sihirbaz gösterisi 
düzenlendi. Çocuklara büyük keyif 
yaşatan gösterinin ardından Kars- Arda-
han-Iğdır Derneği işbirliğiyle gerçekleş-
tirilen etkinlikte ilk olarak Latif Asker 
sahne aldı. Ardından Şehzade Dans 
Tiyatrosu gösterisi beğeniyle izlendi. 
Gece Selami Duman’ın verdiği muhte-
şem konserle gece sona erdi. 

İSMAİL YK VE RESUL DİNDAR 
SAHNE ALACAK
Büyükşehir Belediyesi’nin Ramazan 
etkinlikleri, bu akşam düzenlenecek 
Sivaslılar gecesinde İsmail YK’nın kon-
seri ile devam edecek. 23 Mart Cumar-
tesi akşam ünlü sanatçı Resul Dindar 
Karadenizliler gecesi ile Antalyalılarla 
buluşacak. 
n ANTALYA BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

DOLU DOLU ETKİNLİKLER
Antalya Büyükşehir Belediyesi, Ramazan ayında Mobil Aşevi Tırı ile mahallelerde iftar öncesi sıcak yemek dağıtı-
mını devam ediyor. Karaalioğlu Parkı içerisinde düzenlenen etkinlikler ve Ramazan çarşısı da yoğun ilgi görüyor. 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, yeni-
likçi fikirleri desteklemek, gençlerin fikir-
lerini hayata geçirmelerini sağlamak ve 
girişimci adaylarına yönelik destek sağ-
lamak amacıyla Muratpaşa Cami yanında 
bulunan Ayakkabıcılar Çarşısı’nın üçüncü 
katında girişimci adaylarına yönelik HUB 
Antalya Girişimcilik Merkezi’ni Gameat-
hon Antalya etkinliği ile hizmete açıyor. 
24 Mart 2024 tarihinde gerçekleşecek 
ve merkezin ilk etkinliği olacak olan 
Gameathon Antalya ile gençler oyun ve 
öğrenme maratonun içerisinde kendilerini 
keşfetme ve geliştirmenin farklı yollarını 
keşfedecek. Aynı zamanda gençler, bu 
maratonda katılacakları atölyeler sayesin-
de oyun ile öğrenmeyi deneyimleyecek.  

12 FARKLI ATÖLYE GERÇEKLEŞECEK!
HUB Antalya Girişimcilik Merkezi’nde 
gençlerin bilgi, beceri ve yetkinliklerinin 
destekleneceği Gameathon Antalya etkin-
liğinde; gençler farklı atölyelere katılarak 
oyun ve öğrenme maratonu içerisinde 
beş saat sürecek bir yolculuğa çıkacak. 
Öğrenme Tasarımları tarafından hayata 
geçirilen ve Türkiye’nin ilk ve tek oyun 
ve öğrenme maratonu olan Gameathon 
etkinliğinin Antalya kısmında 12 farklı 
atölye gençler ile buluşacak. 
Toplamda 5 saat sürecek olan etkinlikte 
her genç 4 farklı atölyeye katılma imkânı 
sağlayabilecek. 

BAŞVURULAR ANTALYA BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ İNTERNET SİTESİNDE!
24 Mart 2024 Pazar günü, saat 11.00 ile 
16.00 arasında HUB Antalya Girişimcilik 
Merkezi’nde gerçekleşecek Gameathon 
Antalya: Oyun ve Öğrenme Maratonu 
16-26 yaş arasındaki gençlere yönelik 
planlanmış olup, başvurular www.antalya.
bel.tr sitesi üzerinden online olarak yapı-
labilecek. n DHA 

ÖĞRENME 
MARATONU

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi’nin 
paylaşmaya değer fikirleri, yaşamları ve 
deneyimleri, başta gençler olmak üzere 
Antalyalılarla paylaşmak için geçtiğimiz 
yıl başlattığı Anttalks söyleşileri, ‘Türk 
Kimliği ve Tarihi’’ konulu söyleşi etkin-
liğiyle devam ediyor.  Anttalks; ‘Türk 
Kimliği ve Tarihi’’ söyleşisinin konu-
ğu 1984-1989 yılları arasında İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanlığı yapmış 
ve Yeditepe Üniversitesi’nin kurucusu 
olan Bedrettin Dalan olacak.Dalan, hayatı 
boyunca yaptığı çalışmalarla ve sahip 
olduğu deneyimlerle “Türk Kimliği ve 
Tarihi”  hakkında Antalyalıları bilgilendi-
recek. Bedrettin Dalan’ın konuk olacağı 
Anttalks etkinliği 24 Mart Pazar günü 
saat 16.00’da AKM Aspendos Salonu’nda 
gerçekleştirilecek. Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek “Türk 
Kimliği ve Tarihi” söyleşisi için tüm 
Antalyalıları davet etti. 
n ANTALYA BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

Anttalks’ın 
konuğu Bedrettin 

Dalan oldu

Antalya Büyükşehir Belediyesi, 
ihtiyaç sahibi ve çocuk besinlerine 
erişmekte zorluk çeken ailelere 
destek olmak amacıyla başlattığı 
‘Halk Mama’ projesinde çocukları 
sağlıklı mama ile buluşturmaya 
devam ediyor. Halk Mama projesi 
kapsamında çocuklarına mama 
almaya başlayan anne babalar 
uygulamadan duydukları mutluluğu 
dile getirdi. Melike Demirel, projeyi 
sosyal medyada gördüğünü ve mü-

racaat ettiğini belirterek, ‘9 aylık 
bir kızım var. Hemen başvuruda 
bulundum ve mamamızı getirdiler. 
Kızım da afiyetle mamasını yiye-
cek. Muhittin Böcek Başkanımıza 
bu hizmetinden dolayı çok teşek-
kür ederiz’ diye konuştu.   
ÇOCUKLARIM HALK SÜT VE HALK 
MAMA İLE BÜYÜYOR 
Mama ve süt fiyatlarının çok pahalı 
olmasından dolayı erişmekte zor-

landıklarını söyleyen Mine Derin, 
‘İki çocuğum var. 4 yaşındaki 
kızım süt içebilsin diye Büyükşehir 
Belediyesi’ne Halk Süt yardımı için 
başvurmuştum.
 Kızım her ay sütünü içebiliyor. 18 
aylık oğlum için de Halk Mamaya 
başvurdum. 
Sağ olsunlar mamamızı da getirdi-
ler. Bu destekleri için Başkanımız 
Muhittin Böcek’e çok teşekkür 
ediyoruz’ dedi. n İHA 

MAMA 
DESTEĞİ 
DEVAM 
EDİYOR 
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Antalya Spor Salonu’nda 
düzenlenen “Down sendrom-
luların olimpiyatı” olarak 
adlandırılan organizasyonun 

ilk gününde özel milli judocuların 
bireysel müsabakaları gerçekleştirildi. 
Milli sporcular, bireysel müsabakalarda 
6 altın, 5 gümüş, 2 bronz madalyanın 
sahibi oldu.Özel milli judoculardan 73 
kiloda Ahmet Talha Erdem, 66 kiloda 
Musa Alan, 73 kiloda Ahmet Ünal, 81 
kiloda Doğukan Coşar, 52 kiloda Firuze 
Ferda Şevval Devrim ve +78 kiloda 
Zeynep Sude Bilginer altın madalya 
elde etti.Ay-yıldızlı özel judoculardan 
100 kiloda Sercan Kara, 48 kiloda Sibel 
Yıldırım, 57 kiloda Gülseren Bükrek,63 
kiloda Bengi Aleyna Yıldız ve 70 kiloda 
Meryem Koca gümüş madalya kazandı.
Milli judoculardan 60 kiloda İbrahim 
Budak ile 73 kiloda Mehmet Can Topal 
da bronz madalya elde etti.

YÜZME VE MASA TENİZİ 
Antalya Yüzme Havuzu’nda gerçekleş-
tirilen yüzme branşı yarışlarında 11 özel 
milli sporcu madalya mücadelesi verdi.
Genç milli özel yüzücü Ada Zehra An-
latıcı, 200 metre kurbağalamada ve 100 
metre serbest stilde gümüş madalyanın 
sahibi oldu.Ayrıca yüzmede milli spor-
culardan Arda Çınaroğlu da 100 metre 

serbest stilde gümüş madalya kazanan 
sporculardan oldu.Öte yandan masa 
tenisi branşında da Salihcan Öztankal, 
Melih Işık, Mehmet Yasin Bayraktar, 
Taygun Arı, Erman Çetiner’den oluşan 
Erkek Özel Milli Masa Tenisi Takımı 
takımlar kategorisinde bronz madalya 
kazandı. AA

FUTBOL TAKIMI İTALYA’YI YENDİ 
Down Sendromlu Futsal Milli Takımı, 

2. Down Sendromlular Dünya Spor 
Oyunları’ndaki (Trisome Oyunları) ilk 
maçında İtalya’yı 10-1 yendi.Antalya 
Spor Salonu’nda yapılan maçta milli 
takımın gollerini Resul Orakçı (4), 
Birkan Dikici (2), Anıl Koçak (2), Mert 
Uruk (1) ve Tahra Kavis (1) attı. Down 
Sendromlu Futsal Milli Takımı Teknik 
Direktörü İbrahim Acar, maça ilişkin 
AA muhabirine yaptığı açıklamada, 
“Oyun ilk yarıda istediğimiz gibi olma-

dı, ilk yarıyı 2-1 önde kapattık ama dev-
re arasında oyun üzerinde çalıştığımız 
sistemle ikinci yarıda da oyuncularımı-
zın istediklerimizi yapması sonucunda 
oyunun farklı skorla sona ermesini 
sağladık. Yarın sabah seansında Por-
tekiz ile akşam seansında ise Meksika 
ile oynayacağız, bu karşılaşmalara da 
galibiyet için çıkacağız.” değerlendir-
mesinde bulundu. n AA

ÖZEL SPORCULARDAN
6’SI ALTIN 17 MADALYA
2. Down Sendromlular Dünya Spor Oyunları’nın (Trisome Oyunları) ilk gününde mil-
li sporcular, 6 altın, 8 gümüş ve 3 bronz olmak üzere toplam 17 madalya kazandı.

TRISOME Oyunları’nın ilk gününde 
200 metre kurbağalamada ve 100 metre 
serbest stilde gümüş madalya kaza-
nan 16 yaşındaki Ada Zehra Anlatıcı, 
yarışmayı değerlendirdi.İtalya’da Eylül 
2023’te düzenlenen Avrupa Şampi-
yonası’nda rekorlar kırarak Avrupa 
şampiyonu olan Ada Zehra, Antalya’da 

200 metre kurbağalamada ve 100 metre 
serbest stilde de altın madalya bekleme-
lerine karşın gümüş madalyada kaldı-
ğını belirterek, “İlk günkü yarışlarım 
güzel geçti altın madalya beliyorduk 
ama ikincilik geldi. Gelecek yarışlarda 
altın madalya alacağım.” dedi.Triso-
me Oyunları’nın 16 yaşındaki en genç 

kadın yüzücüsü Ada Zehra, Avrupa’dan 
döndükten sonra oyunlarda dünya 
şampiyonluğu hedefiyle çok çalıştığını 
haftada 6 gün antren yaptığını ifade 
ederek, “Bu iki gümüş için nazar bon-
cuğu diyebiliriz bir sonrakinde altın ma-
dalya için yarışacağım. Bugün 50 metre 
kurbağalamada altın madalya alacağımı 
düşünüyorum, şampiyonanın en genç 
sporcusuyum.” diye konuştu.Antalya’da 
anne ve babasının da desteğini arkasına 
alan Ada Zehra, “İnşallah burada da 
rekorlar bekliyoruz. İtalya’ya Avrupa 
Şampiyonası’na tek başıma gitmiştim 
yanımda annem babam yoktu. Anne ve 
babamın desteği beni motive ediyor.” 
şeklinde konuştu. 

16 YAŞ ALTINDA REKOR KIRDI 
Ada Zehra’nın antrenörü Halil İbrahim 
Aydın da Sakarya’da Gençlik Spor İl 
Müdürlüğünde antrenörlük yaptığını be-
lirterek, “Ada Zehra ile de Sakarya’da 
tanıştık ve serüvenimiz orada başladı. 
Ada Zehra ile 7 yıldır çalışıyoruz, yak-
laşık 6 yıldır da Türkiye Özel Sporcular 
Federasyonu bünyesinde şampiyonalara 
katılıyoruz. Ada Zehra, bizi her zaman 
gururlandırıyor, istediğimiz her başarıya 
ulaştık çok şükür. Ada Zehra, şu anda 
Trisome Oyunları’nın ilk gününde 16 
yaş altında iki dünya rekoru daha kırdı. 
Ada, oyunlarda kürsü gören en genç 
sporcu oldu.” ifadelerini kullandı.
Trisome Oyunları’nda her gün iki 
kategoride yarışlarının devam edeceğini 
dile getiren Aydın, “Önümüzde 50 ve 

200 metre serbest yarışımız var, 50 ve 
100 metre kurbağalama yarışı ve sonra 
da 200 ile 400 metre karışık yarışları-
mız var. Açıkçası Ada Zehra’dan kendi 
ülkemizde olmamızın da avantajıyla 50 
metre serbestte altın madalya ve rekor 
bekliyorum.” dedi. n AA

EN GENÇ BİRİNCİ
Antalya’da düzenlenen 2. Down Sendromlular Dünya Spor Oyunları’nın (Trisome Oyunları) yüzme 
branşındaki en genç sporcusu Ada Zehra Anlatıcı, oyunların en genç kürsü gören sporcusu oldu.

ANTALYASPOR Vakfı üyeleri, Vakıf 
Başkanı Gültekin Gencer ev sahipliğinde 
düzenlenen iftar programında bir araya 
geldi. Antalyaspor’un mevcut ve önceki 
dönem başkanları, Vakıf Mütevelli kurul 
üyelerinin davet edildiği toplantılı iftar 
yemeği Antalya Tenis İhtisas Kulübü’nde 
düzenlendi. Toplantıda birlik ve beraber-
lik mesajı verildi.Antalya Tenis İhtisas 
Kulübü’nde (ATİK) Antalyaspor Vakfı 
Başkanı Gültekin Gencer ev sahipliğinde 
düzenlenen iftara Antalyaspor A.Ş. Baş-
kanı Sinan Boztepe, Antalyaspor Kulübü 
Başkanı Av. Aziz Çetin, ATSO Başkanı 
Ali Bahar, AGC Başkanı İdris Taş, Bü-
yükşehir Belediyesi eski Başkanı Hasan 
Subaşı, Antalyaspor’un eski yöneticileri 
başta olmak üzere vakıf üyeleri katıldı. 
İftar programında üyelere seslenen An-
talyaspor Vakfı Başkanı Gültekin Gencer, 
vakfın kuruluş sürecini anlattı.

BİRLİK MESAJI VERİLDİ
Vakıf olarak uzun bir aradan sonra tekrar 
bir araya geldiklerin söyleyen Gencer, 
“Bizim tek gayemiz tek hedefimiz Antal-
yaspor’u daha iyi noktalara taşımak. Dün 
olduğu gibi bugün de Antalyaspor için ne 
yapılması gerekiyorsa yapmaya hazı-
rız” dedi. Birlik ve beraberlik mesajının 
verildiği iftar programında söz alan diğer 
üyeler de vakıf ve Antalyaspor için ne 
gerekiyorsa yapmaya hazır olduklarını 
ifade ettiler. Üyelerin Antalyaspor’la 
ilgili anılarını anlattığı iftar programı, hoş 
sohbetle sona erdi. 
n ANTALYASPOR/BÜLTEN 

İFTAR 
BULUŞMASI

CORENDON Alanyaspor, Trendyol 
Süper Lig’in 31. haftasında Gaziantep 
FK ile deplasmanda oynayacağı maçın 
hazırlıklarına başladı. Kulüpten yapılan 
açıklamaya göre, Corendon Alanyaspor 
takımı Gaziantep maçının hazırlıkları için 
Cengiz Aydoğan Tesisleri’nde toplandı.
Teknik direktör Fatih Tekke yönetimin-
deki idman ısınma çalışmalarıyla başladı. 
Futbolcular koşunun ardından dar alanda 
çift kale maçla antrenmanı tamamladı. 
Bugün yapacağı idmanla hazırlıklarını 
sürdürecek Alanyaspor, Oba Stadı’nda 24 
Mart Pazar günü saat 15.30’da Curaçao 
Milli Takım ile hazırlık maçında karşı 
karşıya gelecek. n AA

Alanyaspor'da 
Gaziantep FK 
maçı hazırlıkları 

AVRUPA Masterler Salon Şampiyonası 
17 Mart 2024 Pazartesi günü Polon-
ya’nın Toruń kentinde start aldı. Orga-
nizasyonun 3. günü düzenlenen 80 yaş 
klasmanı 60 metre yarışında piste çıkan 
Antalyaspor’un milli atleti Çiçek Solon 
Şensoy, Polonya’dan iki yeni rekor ile 
ayrıldı.Toplam 18 Avrupa ülkesinden en 
küçüğü 35 ve en büyüğü 90 yaşının üze-
rinde olan 3442 atletin sprint ve mesafe 
koşuları yanı sıra atma ve atlama branş-
larında mücadele ettiği organizasyonda 
60 metreyi 12.56’lık süre ile tamamlayan 
Çiçek Solon Şensoy, 4. Sırayı alması-
na rağmen elde ettiği derece ile “Tüm 
Zamanlar Balkan Rekoru” ve “Yeni Tür-
kiye Rekoru” unvanlarının sahibi oldu.
Geçtiğimiz Şubat ayı içerisinde Bursa’da 
ulusal çapta düzenlenen Masterler Salon 
ve Salon Olimpik Deneme Yarışmala-
rı organizasyonundan 3 Yeni Türkiye 
Rekoru ile ayrılan tecrübeli atlet, rekorla-
rına Polonya’da düzenlenen uluslararası 
şampiyonada da devam ederek yükselişte 
olan form grafiğini koruduğunu ortaya 
koydu.Şensoy, 23-26 Mayıs 204 tarihleri 
arasında Arnavutluk’un tarihi öneme 
sahip kenti olan İşkodra’da düzenlenecek 
“SpeedMastersAthletıcs Challenge” 
şampiyonasında yeni rekorlar kırmayı he-
defliyor. n ANTALYASPOR/BÜLTEN 

Rekora doymuyor
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Yaşlı evi üyeleri etkinliğe 18 
Mart Çanakkale Zaferi’ni 
kutlayarak başladı. Ardından 
oluşturdukları koro çalışma-

sıyla dinleyicilere keyifli anlar yaşattı. 
Etkinlikte ayrıca Latin gösterileri de 

yapıldı.2014’ten bu yana açılan yaşlı 
evlerinde birçok aktivite gerçekleştir-
diklerini söyleyen Gerontolog Damla 
Cifcifli, Yaşlılara Saygı Haftası dolayı-
sıyla düzenlenen etkinlikte de yapılan 
aktiviteleri sergilemeye karar verdikle-
rini söyledi.
BİRLİKTE EĞLENDİK 
 Cifcifli, “Koro grubumuzun şarkıla-
rıyla kendimizden geçtik, dans göste-
rilerimizi izledik. Muratpaşa’mızda, 
rengarenk kent sakinlerimizle beraber 
eğlendik. Yaşlılara saygı haftamız kutlu 
olsun” diye konuştu.
GÖNÜLLER YAŞLANMIYOR 
Muratpaşa Belediyesi’nin açtığı yaşlı 
evlerinde bol bol aktivitelere katılıp 

arkadaş edinme şansı yakaladıkları-
nı dile getiren 72 yaşındaki yaşlı evi 
üyesi Havva Kuran ise “Gönül yaşı 
hiçbir zaman yaşlanmıyor. Sadece yaş 
alıyoruz”dedi,Muratpaşa Belediyesi’ne 
teşekkür etti.

YAŞLILILARDAN 
ÖZEL ETKİNLİK

Muratpaşa Be-
lediyesi, ‘Yaşlı 

Haftası’nda 
Bayındır Park’ta 
yer alan Soğuk-
su Yaşlı Evi’nde 

koro grubu ve 
modern dans 

topluluğunu bir 
araya getirdi.

15 YILLIK görev süresinin 
sonuna gelen Manavgat Belediye 
Başkanı Şükrü Sözen, seçim arife-
sinde gittiği her mahallede vatan-
daşlarla bir araya geliyor. 

Başkan Sözen, konuşmalarında 
gözleri dolarak halktan helallik 
alıyor. 2009 yılından itibaren 3 
dönemdir Manavgat Belediye Baş-
kanlığı görevini yürüten ve 31 Mart 
2024 Mahalli İdareler seçimlerin-
de aday olmayacağını açıklayan 
Manavgat Belediye Başkanı Şükrü 
Sözen, mahalle gezilerinde vatan-
daşlardan helallik alıyor.

Başkan Sözen, “Vatandaşın dost 
elini her zaman omzunda hisset-
tim. İyisiyle kötüsüyle 15 yıllık bir 
görevin sürecinin sonuna geldik. 
Kıymetli hemşehrilerimden istirha-
mım bu dost elini benden esirge-
memeleri, bir kardeşleri olarak beni 
bağırlarına basarak haklarını helal 
etmeleridir” ifadelerini kullandı. 
Başkan Sözen’i gözleri dolarak 
izleyen Manavgatlılar ise hep bir 
ağızdan “Helal olsun” cevabı veri-
yor.  n MUSTAFA KOÇ

BAŞKAN 
SÖZEN’DEN 
DUYGUSAL 
VEDALAR


